

TABLE OF CONTENTS

目 录

Analysis on the Present Situation of Rural Domestic Waste Treatment in China
(中国农村生活垃圾处理现状分析)

Y. ZHANG, L. N. ZHANG, W. Y. LI, H. Q. WANG, Y. WU, B. HE.....373

Preparation and Applications of Inorganic Polymer Flocculant Poly Aluminum Ferric Sulfate
(无机高分子混凝剂聚合硫酸铝铁的制备及其应用研究)

W. X. LIAO.....380

Adsorption of Hexavalent Chromium in Water by Modified Aquatic Plants
(改性水生植物枯落物对水体六价铬的吸附)

D. Y. YANG, X. R. WU, T. LIU, B. WANG.....390

GESAMP Hazard Evaluation Procedure for Chemical Substances
(GESAMP 化学品危害评估程序)

Y. L. ZHI, G. X. LIU, W. L. XI, L. ZHANG, C. LI.....397

Prediction of Chlorophyll Content in Rice under Arsenic Stress Based on Dynamic Fuzzy Neural Network Model
(基于动态模糊神经网络模型预测水稻受砷胁迫下叶绿素的含量变化)

B. WANG, P. WANG, Z. M. LIU.....404

Status and Development Trend of Harmless and Resourceful Disposal of Municipal Solid Waste Incineration Fly Ash
(垃圾焚烧飞灰无害化与资源化现状及发展趋势)

L. Z. XU, Q. SUN, J. ZHANG, J. YAN, K. WU, F. Z. PAN, J. W. SHENG.....414

Analysis of the Control Conditions in the Improvement of Saline Alkaline Soil in Inner Mongolia
(内蒙古地区盐碱土改良过程中的控制性条件分析)

S. K. LIU, Z. R. XIE, C. HUANG, Y. Q. LIU.....423

Research on Innovation Performance Evaluation System of Government Environmental Management
(基于政府责任制的环境管理创新绩效评价体系研究)

L. P. AN, L. J. WAN.....432